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De fractie heeft de volgende vragen

Geachte voozitter,

ln de beantwoording van de raadsvraag Behoud Kunstwerk Stadskantoor (99-2020) staat

omschreven dat de architect van het HUIS van Roosendaal gezocht heeft naar mogelijkheden om het

glaskunstwerk van Alexander Weiss te hergebruiken, maar dat dit niet mogelijk is vanwege de

afmetingen van dit kunstwerk.

Tijdens de renovatie van het HUIS van Roosendaal is dit kunstglaswerk gedemonteerd en ingepakt

zodat herbestemming mogelijk is. Enkele mogelijke.potentiële kandidaten voor deze herbestemming

hebben zich aangemeld, zowel binnen als buiten Roosendaal, zo staat in de beantwoording.

De fracties van de Roosendaalse Lijst en CDA hebben hierover de volgende vragen:

1.

ls er al een herbestemming voor dit glaskunstwerk?

a. Zo ja, graag een toelichting

b. Zo nee, welke stappen worden ondernomen om een nieuwe bestemming voor het

glaskunstwerk te vinden?

Namens,

Roosendaalse Lijst, Sjef van Dorst

CDA, Sebastiaan Hamans

Groen Links, Annette Gepkens
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1.

ls er al een herbestemming voor dit glaskunstwerk?

a. Zo ja, graag een toelichting

b. Zo nee, welke stappen worden ondernomen om een nieuwe bestemming voor het
glaskunstwerk te vinden?

Antwoord:

We zijn in gesprek met een initiatiefnemer die veel belangstelling heeft om het glaskunstwerk op te

nemen in een pand dat wordt verbouwd en gerenoveerd.

Wijvertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geinformeerd.

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van

De secretaris, De bu
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Roosçrfdaal,


